
 Kano- og Kajakklubben Gudenaa 
 Referat, bestyrelsesmøde 

 den 14. maj 2023 hos Flemming, Pramdragervej 12 

 Til stede:  Brian, Boll, Peter, Jeanett, Ole og Flemming 
 Afbud fra:  Annemette 
 Næste møde:  Tirsdag den 13. juni hos Jeanett 

 Dagsorden: 
 1.  Godkendelse dagsorden 
 2.  Punkter fra tidligere 

 Billeder er opdateret på hjemmesiden,  Jeanett  udskifter  på tavlen i 
 klubben. 

 3.  Nye tekster til vedtægter: 
 Vi har gennemgået teksten, og tilpasset afsnittene om formål og 
 generalforsamling (valg ved afstemning). Det har været et ønske fra 
 fondssøgningsgruppen, da der lægges vægt på vedtægter ved 
 ansøgninger. Vi summer lige over rettelsen, og indkalder derefter til 
 ekstraordinær generalforsamling den 14/6, kl. 20.30. 

 4.  Årsplan: 
 Praktisk/pudse/poleredag 19. august  + klubmesterskaber 2/9. 
 Vi skal have efterlyst folk til at afholde klubmesterskaberne i år. 
 Jeanett  laver opslag og indhenter pokaler. 

 5.  Økonomi og medlemstal 
 Medlemstal: 212 
 Ellers ingen bemærkninger, det ser fornuftigt ud. 

 6.  Nyt fra DKF/Kommune: 
 Indbydelse til 75-års jubilæum i Ry 10/6. Vi prøver at deltage. 
 Ikke noget relevant fra DKF. 

 7.  Udvalg: 
 Bådudvalget skal have hentet et par både i København. 
 Materieludvalget: hvem slukker for radiatoren i værkstedet? Stop med 
 det! 
 Børneudvalg: Vi mangler børn til børneholdet, Hans Martin har hjulpet 
 med at lave opslag til facebook, de må deles og hænges op på skoler 
 osv. Kurt vil også gerne have flere voksne hjælpere. 



 8.  GLIMT: 
 Henning mangler stadig artikler til næste nummer. 
 Det er et knokkelarbejde. 

 9.  Status byggeri, fonde? 
 Vi har lige fået tildelt penge fra Sparekassen Danmark. 
 Vi har fået afslag fra DGI og Isabella-fonden. 
 Vi har 1 ansøgning ude i øjeblikket, hos Salling-fonden (Bilka). 
 Brian foreslår vi prøver at skrælle prisen på byggeriet helt ind til benet, 
 og får lavet et nyt prisoverslag. 

 10.  Evt. 
 -  Vedligehold hus: 

 Der er svamp i udhæng, og vores nedløbsrør er i sørgelig 
 forfatning. Hvis vi ikke får gang i nybyggeri snart, vil vi stå overfor 
 nogle dumme udgifter. 


